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Protokół nr 48/2023
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego 21 marca 2023 r.

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbyło w sali obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza
Piramowicza 32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-
gospodarczych;

2) Klaudiusz Widera – radca prawny;
3) Beata Kaczyńska-Pogwizd – kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki;
4) Teresa Głuszek – kierownik Biura Informacji i Promocji Miasta;
5) Joanna Hencel – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
6) Tomasz Radłowski – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji;
7) przedstawiciel Międzyszkolnego Uczniowskiego Klubu Sportowego WOPR;
8) przedstawiciel Miejskiego Międzyszkolnego Klubu Sportowego;
9) przedstawiciel Beninckiego Uczniowskiego Klubu Sportowego „Feniks”;
10) przedstawiciel Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego

Województwa Opolskiego;
11) przedstawiciel Wodniackiego Klubu Sportowego „AQUA ACTIVE”;
12) przedstawiciel Uczniowskiego Klubu Sportowego „CAPER”;
13) przedstawiciel Klubu Sportowego „Cisowa”;
14) przedstawiciel Klubu Sportowego „Sławięcice”;
15) przedstawiciel Ogniska Towarzystwa Krzewienia Kultury Fizycznej

„BLACHOWIANKA”;
16) przedstawiciele Towarzystwa Sportowego „Chemik”;
17) przedstawiciel Kędzierzyńskiego Klubu Tenisowego;
18) przedstawiciel Klubu Sportowego Koziołek;
19) przedstawiciel Automobilklubu Kędzierzyńsko-Kozielskiego;
20) przedstawiciel Klubu Sportowego CARDIO-SPORT.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.
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Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki (w chwili rozpoczęcia obrad
nieobecni byli radni: Ireneusz Wiśniewski oraz Jacek Król. Radni dołączyli do
posiedzenia).
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne.

Ad 2.
Wnioski do porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 47/2023 z 15 lutego 2023 r.
4. Spotkanie z przedstawicielami klubów sportowych (przedstawienie informacji dot.

sekcji oraz osiągniętych sukcesów, a także potrzeb oraz oczekiwań klubów).
5. Funkcjonowanie świetlic w publicznych szkołach podstawowych.
6. Promocja Kędzierzyna-Koźla. Aktualnie prowadzone i planowane działania gminy

w tym zakresie.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji wniósł o rozszerzenie porządku obrad o pkt. „Stanowisko
komisji do wniosku Stowarzyszenia Przyjaciół Chóru „Echo Kresów” o realizację
w ramach inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. Święto Narodowe Trzeciego
Maja „O ty dniu radosny, o ty Trzeci Maju!”:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Michał Nowak
NIEOBECNI (2)
Jacek Król, Ireneusz Wiśniewski
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Porządek obrad po przyjętych zmianach:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 47/2023 z 15 lutego 2023 r.
4. Spotkanie z przedstawicielami klubów sportowych (przedstawienie informacji dot.

sekcji oraz osiągniętych sukcesów, a także potrzeb oraz oczekiwań klubów).
5. Funkcjonowanie świetlic w publicznych szkołach podstawowych.
6. Promocja Kędzierzyna-Koźla. Aktualnie prowadzone i planowane działania gminy

w tym zakresie.
7. Stanowisko komisji do wniosku Stowarzyszenia Przyjaciół Chóru „Echo Kresów”

o realizację w ramach inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. Święto
Narodowe Trzeciego Maja „O ty dniu radosny, o ty Trzeci Maju!”.

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
9. Zakończenie obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 47/2023 z 15 lutego 2023 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi, przewodniczący poddał pod
głosowanie ww. protokół:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Michał Nowak
NIEOBECNI (2)
Jacek Król, Ireneusz Wiśniewski

Ad 4.
Spotkanie z przedstawicielami klubów sportowych (przedstawienie informacji
dot. sekcji oraz osiągniętych sukcesów, a także potrzeb oraz oczekiwań klubów).

Przedstawiciele klubów sportowych przedstawili osiągnięte sukcesy.
Przedstawiciel Ogniska Towarzystwa Krzewienia Kultury Fizycznej
„BLACHOWIANKA” oraz przedstawiciele Towarzystwa Sportowego „Chemik”
przypomnieli o prośbie dotyczącej boiska pełnowymiarowego ze sztuczną
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nawierzchnią, zadaszeniem, oświetleniem, aby wieczorem oraz w okresie zimowym
piłkarze mogli ćwiczyć.
Przedstawiciel Ogniska Towarzystwa Krzewienia Kultury Fizycznej
„BLACHOWIANKA” wyraził niezadowolenie z obowiązujących zasad przyznawania
dofinansowań, im większa liczba uczestników klubu tym większa dotacja. W związku
z powyższym stowarzyszenia stawiają na ilość a nie jakość.

Zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło odniósł się do kwestii dotacji informując, że
stowarzyszenia mają za zadanie szkolić dzieci i młodzież. Wyraził zadowolenie
z pracy przedstawicieli stowarzyszeń, ponieważ jest to praca społeczna, a mimo to
osiągają wiele sukcesów nawet na miarę Mistrzostw Polski. Przypomniał, iż
w obecnym roku gmina przeznaczyła ok. 400 tys zł na obozy sportowe. Szkolenie
dzieci i młodzieży w ramach dwuletniej umowy wynosi 800 tys zł. Boisko to postulat
wieloletni, gmina dąży do tego, aby uzyskać dofinansowanie zewnętrzne.

Przedstawiciel Towarzystwa Sportowego „Chemik” poinformował, iż w Nowej
Rudzie wybudowano boisko ze sztuczną murawą oraz oświetleniem za ok. 4,5 mln zł,
w tym ok. 2 mln zł to były środki zewnętrzne. W związku z brakiem środków gminy
na boisko zaproponował, aby rozpocząć modernizację boiska dzieląc zadanie na etapy.
Zasugerował, aby miasto zorganizowało przetarg tylko na maszty i ledy,
a stowarzyszenie poniosłoby koszty projektu i podłączenia oświetlenia. Wstępny
szacunek kosztów opiewa na kwotę 200 tys netto za materiały oraz 100 tys zł za
robociznę.

Wojciech Jagiełło przypomniał, iż przy każdej inwestycji gmina musi przeprowadzić
przetarg zgodnie z przepisami zamówień publicznych. Zapewnił, że gmina będzie
analizowała ww. propozycję.

Jacek Król podkreślił, iż ma nadzieję, że urząd szybko przeanalizuje propozycję,
ponieważ 200 tys zł to nie jest wysoka kwota.

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji przypomniał, iż gmina wyraziła
zgodę na budowę boiska pełnowymiarowego, więc zmieniono projekt dotyczący
modernizacji stadionu koło ul. Chrobrego uwzględniając sztuczną nawierzchnię,
a wniosek do ministerstwa został już złożony.

Michał Nowak podzielił się opinią, iż gmina powinna wspierać formę wyczynową
i rekreacyjną sportu. Uważa, że wybitnie uzdolnione sportowo jednostki powinny być
wyłaniane i powinny trenować w jednym najlepszym klubie piłkarskim w powiecie.
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Przewodniczący komisji podziękował za uczestnictwo w spotkaniu i ogłosił krótką
przerwę od godz. 18:40.
O godz. 19:00 przewodniczący wznowił obrady informując, iż zostało osiągnięte
kworum.

Ad 5.
Funkcjonowanie świetlic w publicznych szkołach podstawowych.

Przewodniczący komisji przywitał nowego kierownika Wydziału Oświaty
i Wychowania Panią Joannę Hencel. Zapytał o frekwencję w świetlicach oraz, czy
pojawiają się już braki kadrowe.

Zastępca prezydenta wyjaśnił, iż placówka oświatowa zapewnia wszystkim
potrzebującym uczniom klas 1-3 miejsce w świetlicy. Na chwilę obecną nie widać
braków kadrowych, natomiast z czasem będą się pojawiały ze względu na brak nowej
kadry.

Jacek Król zwrócił uwagę, iż w informacji podano, że do szkoły nr 9 uczęszcza 516
uczniów, a do szkoły nr 19 uczęszcza 416 dzieci.

Wojciech Jagiełło poinformował, iż dane zostaną zweryfikowane, ponieważ na pewno
szkoła nr 19 posiada najwięcej uczniów w mieście.

Jacek Król zapytał, na jakiej podstawie zostaje ustalana cena za obiad w danej szkole,
ponieważ w szkole nr 11 cena za jeden obiad wynosi 6 zł, a w pozostałych szkołach
kształtuje się na poziomie 4 - 4,5 zł.

Zastępca prezydenta odpowiedział, że cenę ustala intendentka danej szkoły wraz
z rodzicami uczniów.

Przewodniczący komisji poinformował, iż dyskusja została wyczerpana, więc komisja
zapoznała się oraz przyjęła ww. informacje.

Ad 6.
Promocja Kędzierzyna-Koźla. Aktualnie prowadzone i planowane działania
gminy w tym zakresie.

Jacek Król zapytał, w jaki sposób gmina wspiera Klub Kibica „ZAKSA”.
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Kierownik Teresa Głuszek odpowiedziała, iż gmina wspiera klub poprzez promocję.
W bieżącym roku w kwocie 5 tys zł.

Jacek Król zapytał także, jakie imprezy będą organizowane w ramach projektu
„Dugnat”.

Kierownik biura poinformowała, iż wiele jednostek gminnych w ramach owego
projektu realizuje różne zadania. Natomiast w kwestii promocji biuro w zeszłym roku
zorganizowało piknik międzypokoleniowy oraz sąsiedzki i planuje się w tym roku
również taki piknik 22 lipca. Także we wrześniu odbędzie się seminarium naukowe
zorganizowane przez biuro promocji.

Katarzyna Dysarz zapytała o współpracę z Opolską Regionalną Organizację
Turystyczną, ponieważ na stronie internetowej mało jest informacji o współpracy
z Kędzierzynem-Koźlem.

Teresa Głuszek wyjaśniła, iż w chwili obecnej organizacja jest na etapie
uatrakcyjnienia strony internetowej i strona urzędowa przygotowuje bardzo
szczegółowy materiał.

Andrzej Kopacki przypomniał o kwestii logotypu i hasła „Kędzierzyn-Koźle Miasto
możliwości”, które obowiązuje od 2006 roku, więc już opatrzyło się. Uważa, że
„lifting” w tej sprawie jest wskazany. Zapytał, czy firma zewnętrzna przygotowująca
dokument dotyczący strategii promocji miasta wspominała coś o logotypie.

Pani kierownik Teresa Głuszek odpowiedziała, iż firma proponuje odświeżenie
logotypu, jednakże trzeba pamiętać o tym, że takie odświeżenie wiąże się
z dodatkowymi kosztami, ponieważ logotypy znajdują się na wielu powierzchniach,
także dużych. Poinformowała, że na szkoleniach promocyjnych prowadzący zwracają
uwagę na długą oraz dwuczłonową nazwę miasta, co znacznie utrudnia zadanie. Pani
kierownik podzieliła się opinią, iż hasło zostawiłaby, ponieważ owe hasło broni się.
Jeśli chodzi o sport to miasto daje ogromne możliwości, ponieważ jest wiele klubów
sportowych.

Andrzej Kopacki zwrócił uwagę, iż logotyp oraz hasło to podstawowy element, który
jest wizerunkiem miasta, więc warto zastanowić się jeszcze nad tą kwestią.

Michał Nowak odniósł się do kwestii hasła i podzielił się opinią, iż hasło miasta nie
jest złe. Uważa, że jest normalne i do chwili obecnej nie wymyślił lepszego hasła.
Następnie radny wyraził zadowolenie, iż utworzono portal „Dzieje się”, jednakże
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uważa, iż na portalu powinny się znajdować wszystkie wydarzenia, które zaplanowano
w mieście, a nie tylko te promowane 2-3 tygodnie przed wydarzeniem.

Jacek Król zwrócił uwagę, iż na stronie internetowej „Dzieje się” powinny się
wyświetlać automatycznie wydarzenia od dnia w którym wchodzi się na stronę tj. jeśli
wchodzimy 21 marca to wydarzenia od 21 marca, a nie od 1 marca. Przypomniał, iż
radni czekają na utworzenie aplikacji do strony.

Pani kierownik odpowiedziała, iż strona urzędowa oczekuje na informację dotyczącą
kosztów stworzenia aplikacji.

Ad 7.
Stanowisko komisji do wniosku Stowarzyszenia Przyjaciół Chóru „Echo Kresów”
o realizację w ramach inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. Święto
Narodowe Trzeciego Maja „O ty dniu radosny, o ty Trzeci Maju!”.

Przewodniczący komisji poinformował, iż nikt się nie zgłasza do dyskusji i poddał pod
glosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król, Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Michał Nowak
BRAK GŁOSU (2)
Katarzyna Dysarz, Ireneusz Wiśniewski

Katarzyna Dysarz poinformowała, iż głosuje „za” przyjęciem wniosku.

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) przyjęła ww. wniosek.

Ad 8.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na 18 kwietnia godz. 16:00.
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Ad 9.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący obrad podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 19:50
zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

Andrzej Kopacki

Protokołowała Joanna Motyl


